
Zápis 
 

ze 
7. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 27. května 2008 

 
Přítomno dle prezenční listiny: 15   
Hosté: Ing. Ivana Chválná, Rostislav Maniak 
 
Úvodem  předsedkyně AS  předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program: 

1. Návrh změn vnitřní normy „Pravidla doplňkové činnosti“ 
2. Schválení delegáta a náhradníka do studentské komory rady VŠ 
3. Různé 

a) Informace o jednání komise předsedů AS při RVŠ 
b) Stav akce zavádění nových prvků sítě VC 
c) informace z KR 
d) přechod studentů na 4leté  doktorské studium 
e) výběrové řízení na občerstvení „U Miláčka“  

 
Ad 1. 
Ing. Březina informoval, že po dohodě s  Ing. Chválnou se nemění výše mzdových 
prostředků, které je možno vyplatit z DC daného typu, vč.odvodu do fondu náhrad za 
dovolenou ve výši 16 procent z odměn navrhovaných zaměstnancům, kteří mají mzdu 
hrazenou z příspěvku na vzdělávací činnost. Dále se do fondu náhrad převádí 35 procent na 
zdrav. a soc. pojištění ze zmíněných 16 procent odvodu do fondu náhrad. 
Datum zdanitelného plnění  od 1. 6. 2008,  je nutné vytvořit nový formulář. 
 
Schváleno 15 – 0 – 0 
 
Ad 2.  
Předsedkyně senátu byla informována Doc. Ing. Jiřím Vlčkem, CSc. (tajemníkem RVŠ), že 
zástupce studentů ve studentské komoře již několik let nedochází na zasedání rady VŠ. Po 
dohodě s Ing. Schejbalem, AS  navrhuje delegovat Ing. Waltera Schrotta (1.r. PGS) a  
náhradníka Ing. Miloše Svobodu (2.r. PGS), oba jmenovaní z ústavu 409, do studentské 
komory RVŠ. Oba kandidáti souhlasí. 
 
schváleno 15 – 0 – 0 
 
Ad 3. 
a) Připomínkování tezí studentské komory RVŠ k otázkám samosprávy VŠ. Termín podání 

připomínek je 2. 6. 2008. Prof. Valentová rozešle teze členům AS, kteří zašlou případné 
připomínky  do 30. 5. 2008. 

 
b) Ve smyslu požadavku AS, zaslal doc. Böhm rektorovi podklady pro závazný předpis 

obsahující informaci o krocích  k zabezpečení sítě a  harmonogram prací. Pan rektor 
tento podklad předal děkanům k připomínkování. 

 



 R. Maniak sdělil, že VC je připraveno celou akci (síťový projekt) realizovat. Je však 
nutné, aby na pracovištích byl zajištěn  přístup k počítačům, což vzhledem k blížícím se 
prázdninám považuje VC za problematické.  
Senát opět apeluje na  rektora, aby vydal předpis prací závazný jak pro odpovědné 
pracovníky na fakultách a ústavech, tak pro pracovníky VC. 

 
c)  
      -     návrh FCHI, aby přednášky z matematiky byly povinné 

- obnova aktivních prvků 
- úkol pro členy KR, aktualizace dlouhodobého záměru VŠCHT pro rok 2009 (silné a 

slabé stránky školy) 
- vypsán konkurz na funkci kvestora a vedoucího ekonomického odboru 
- zábor před budovou A (nová kanalizace) 

 
d)   

studenti požadují  bližší informace  od prorektora pro VaV o  programu a studijních 
podmínkách nově akreditovaných  4 letých doktorský programů. Prozatím byli pouze 
vyzváni aby podali žádost o převedení z dosavadních 3letých studijních programů. 

 
e)  

AS žádá Ing. Chválnou o informaci k otevření občerstvení v budově A. 
 
 

  
Příští termín  zasedání bude oznámen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: K. Wildová                                                                    Za správnost: O. Valentová 


